

聖依納爵堂

聖堂報告

7-6-2020

1. 明天(8/6)晚上七時，本堂為已故余理謙神父舉行逾越聖祭，屆時將在網上同步直播。請注意，當晚學校停車場不會提供泊車服務。請各位繼續為余神父的靈魂安息祈禱。
2. 因應疫情而實施分流，由本週開始，本堂主日暫時加開下午四時廣東話及五時英文彌撒，請各位留意。
3. 按教區防疫指引，教友奉獻改於彌撒後，請自行放入兩旁出口「奉獻箱」。天主保佑！

上述所有報告事項，已張貼於聖堂辦公室報告板及聖堂網站。

Chapel Announcement

7-6-2020

1. There will be a Requiem Mass for Fr. Hurley here in the chapel tomorrow night, 8/6, at 7pm. There will be an online boardcasting on the internet as well. Please note that the carpark of Wah Yan will be closed by then.
2. Because of the pandemic that limited the capacity for each mass, the chapel will tentatively have two more masses on Sunday from this week onwards. A cantonese mass at 4pm and an English mass at 5pm. All are welcome.
3. According to the guidelines by the Hong Kong Diocese, please put your Sunday collection into the donation boxes placed at the two side-entrances to the Chapel after mass.

The chapel announcement has been posted on the notice board of chapel office and on the chapel website.